

Bible Study Method

Bibelstudienmethode

A Bible study method is a tool for deepening understanding of Scripture. On a separate sheet of paper, write out answers to the following prompts regarding the passage you are reading.

Eine Bibelstudienmethode ist ein Werkzeug zur Vertiefung des Schriftverständnisses. Schreib auf ein separates Blatt Papier und beantworte die folgenden Fragen, welche sich auf die Textstelle beziehen, die du gerade liest.

1. **CONTEXT -- KONTEXT**

What is the background of this passage? (Who is the author? Who were they writing to? When did they write it and why?) Your Bible teacher can help you find this information.

Was ist der Kontext hinter dieser Textstelle? (Wer ist der Autor? An wen ist sie adressiert? Wann und warum wurde sie geschrieben?) Dein Bibellehrer kann dir dabei helfen, an diese Informationen zu kommen.

2. **SUMMARY -- ZUSAMMENFASSUNG**

Summarize the passage. (What happened? Who were the main characters? What did they do? Where did they go?)

Fasse die Textstelle zusammen. (Was ist passiert? Wer sind die Hauptcharaktere? Was haben sie getan? Wo sind sie hingegangen?)

3. **QUESTIONS -- FRAGEN**

Write out the questions you have about the passage. (What would you like to learn more about? What did you have trouble understanding?)

Notiere die Fragen, die du zur Textstelle hast. (Worüber würdest du gerne mehr erfahren? Was ist dir schwergefallen zu verstehen?)

4. **CROSS-REFERENCES -- QUERVERWEISE**

Make note of other passages in Scripture that have similar or related content.

Beachte auch weitere Bibelstellen, die ähnlichen oder verwandten Inhalts sind.

5. **OBSERVATIONS & ANALYSIS -- OBSERVATION & ANALYSE**

Think about and analyze the passage. (What did you notice or find interesting? What can you learn about God from this passage? What does it teach about humanity? How might knowing the context deepen understanding of the reading?)

Denk über die Textstelle nach und analysiere sie. (Was ist dir aufgefallen oder was fandest du interessant? Was kannst du über Gott in dieser Textstelle lernen? Was lehrt sie dich über die Menschheit? Wie hilft dir das Kontextwissen dabei, das Gelesene besser zu verstehen?)

6. **APPLICATION -- ANWENDUNG**

How can you apply lessons learned from this passage to your life this week?

Wie kann ich das Gelernte aus diesem Textabschnitt in dieser Woche in meinem Leben anwenden?